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Möte 

StOF styrelsemöte 2025, nr 632 sedan starten. 

Datum och tid Plats 

2025-01-23, kl. 18:00-20:30 (fika 17.30->) StOF Kansli 

Kallade 

Styrelse: Monica Hatlen, Lena Buhre, Anders Stjerndahl, Anette Önerud 

Kansli: Cecilia Westström 

Frånvarande: Jonas Holmgren (sjuk), Asbjörn Grövlen (bortrest) och Joakim Skärlén (sjuk) 

Extra deltagare (endast punkt 3): Lars Gerhardsson 

  

Agenda styrelsemöte 

1. Mötets öppnande   

    

2. Anette väljs till sekreterare      

 

3. Besök av SOFT styrelserepresentant (Lars G, digitalt) 

- Lars berättar om diverse aktuella punkter som kan vara intressant för oss att 

känna till: 

i. StOF har fått mer pengar av Skogssportens Gynnare för att utveckla 

markkunskaperna. StOF bör höra av sig till dem inom kort och följa upp 

fortsättningen där. 

ii. Positiva toner efter senaste året med lite nya personer i SOFT styrelse. 

Nya omvärldsanalyser har gjort att de tittar på reviderade idéer för 

framtiden.  

iii. Ett mellanårsmöte (mellan förbundsmöten) kommer hållas 2 april digitalt, 

där distriktsstyrelser bjuds in.  

iv. Mikael Jansson tillträdde som Evenemangschef på SOFT den 1 januari 

2025. 

v. Nya personer har tillträtt i O-Ringen-organisationen, bland annat ny 

projektledare för Stockholm 2027 som blir Emelie Holmström från Järla 

som tillträder i mars. 

vi. De återkommande SOFT-distriktsmötena med information har blivit 

bättre och bättre. 

vii. Vi gör ett medskick till Lars att ekonomin är en viktig fråga och att SOFT 

behöver ta en fundering kring orienteringens finansieringssystem och 

klubbarnas förutsättningar. Se över avgiftssystem osv. Med fördel även 

applicera hållbarhet och inkluderingsaspekter på analysen.  

viii. Monica har sammanställt fler medskick till Lasse separat 

 

4. Föregående protokoll godkännes  

   

 

PROTOKOLL 
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5. Beslut tagna sedan föregående möte 

- Beslut togs via mail i december där vi beslutade att särskilt ersätta Lasrs F för 

stor mängd övertid senaste året på grund av mer arbetsuppgifter än beräknat 

under 2024. 

 

6. Rapporter 

- Cecilia presenterade Kanslirapporten – bifogat i slutet av detta protokoll. 

- Cecilia berättade om Länsstyrelsen Stockholm GIS kartläggning. 

- Monica informerade om nya utbildningen Moderna Ledarskapet som kommer 

vara introduktion i alla ledar- och tränarutbildningar framöver. 

- Monica presenterade information från distriktsmöte #6 med SOFT. Se 

information i slutet av detta protokoll.  

- Rapport från 25manna-möte (StOF/25manna) 16 januari. Se utdrag från 

anteckningar i slutet av protokollet.  

 

7. Budget uppföljning  (Utfall 2024 samt budget 2025)  

- Cecilia presenterad preliminärt resultat 2024, som ser ut att bli positivt. 2025 års 

budget är ej klar men indikerar också ett överskott. 

- Beslut att Lars F går upp från 40% till 80% arbetstid under januari-mars 2025 för 

att matcha de arbetsuppgifter som bedöms högre än vad tidigare arbetstid kunde 

täcka. 

- Beslut att ta en större diskussion om arbetsuppgifter och framtida rekrytering vid 

nästkommande styrelsemöte i februari. 

- StOF bör påminna klubbar att rapportera LOK aktiviteter. Det är mycket pengar 

totalt att hämta. 

 

8. Analys av statistik tävlande 2023/2024 (Asbjörns input) + OF + LOK statistik 

    

- Mycket intressanta siffror som tex visar att antalet tävlingar ökade under 2024 

och att kortare distanser är mer populärt. Vi tar med oss underlaget och visar upp 

några väl valda utdrag på årsmötet.  

- Anders framförde en fråga om Stockholm borde införa Sprint-stafett på DM, som 

vissa andra distrikt har. En fråga att fundera på. 

- Kansliet kollar om det är möjligt att få statistik från antal besök på StOF 

hemsida. 

- Vi skulle också kunna titta på om det är möjligt att enkelt ta fram statistik hur 

många (och vilka grupper) som gått utbildningar sista året.   

 

9. Hantering av klubbarnas feedback på Tävlingsfrågorna 

- Vi har fått in svar från 8 klubbar, med blandade kommentarer. Många bra tankar 

som vi kan plocka med in i olika processer.  

 

10. Ev Motioner till StOF Årsmöte (från klubbarna eller StOF) 

- Ingen motion har inkommit hittills 

 

11. Uppdaterade anvisningar STHLM Elitpris 
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- Justeringar 2025 gjorda baserat på återkoppling från 2024 

- Ändringar från föregående år är bland annat att endast 6 tävlingar räkas detta år, 

och vi har sett till att tävlingar som ingår inte krockar med tex. SM och Swedish 

League.  

 

12. Fokus och prioritet för StOF 2025 

- Utifrån diskussioner på föregående styrelsemöte har vi landat i två områden som 

vi gärna vill prioritera under kommande året (Monica förbereder tillägg i 

verksamhetsplanen):  

i. Ledare och utbildning. Utveckla, tydliggöra och inspirera. 

ii. U23: förstå vad målgruppen vill ha. Skapa bättre mötesplatser för dem. 

 

13. Mötesplan 2025 

- Beslutade 

i. Styrelsemöte – 17 februari (digitalt) 

ii. Årsmöte – 10 mars 

iii. Styrelsemöte – 17 mars  

iv. Styrelsemöte – 14 april (digitalt) 

v. Styrelsemöte – 19 maj 

vi. Ordförandeträff – 2 juni 

vii. Styrelsemöte – 25 augusti 

viii. Styrelsemöte – 22 september 

ix. Styrelsemöte – 13 oktober 

x. StOF konventet – 8 november 

xi. Styrelsemöte – 8 december  

 

14. Avslutning  

 

 

 

BILAGOR: 

 

Information från SOFT distriktsmöte #6 

Monica redovisade vad som togs upp på SOFT Distriktsmöte #6 med alla distriktsordförandena 

• Budget 

• SOFT’s eget kapital ca 10,4 MSEK (samma som 2023). Planen är att ligga på 

den nivån också 2024. 

• Budgetprognosen för 2024 är nollresultat (59 MSEK) 

• Budget 2025 planeras 48 MSEK. Framför allt försvinner projektmedel och 

återstartsstöd. 

• IOF commissions 

• SOFT har nominerat förlängning på de personer Sverige har i de olika IOF 

commissions (Fot-O, MTBO, osv). SOFT har inte nominerat någon 

till IT commission. Har Stockholm någon som är intresserad av att sitta med i IT 

commission? Jobbet är ideellt, så ingen arvodering, men vissa resor betalda. Bra 

erfarenhet.  
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• Möten 2025 

• Riksidrottsmötet är i maj. Det finns 4 remisser. En av remisserna är oroande; 

SOFT tror att Orientering är en av förlorarna ekonomiskt framöver ang stöd från 

RF. Remisserna fanns inte ute mitten december. 

• Det blir mellanårsmöte (ersättare för Förbundsmöte de år det inte är 

förbundsmöte) den 2 april på kvällen. Här kommer distriktsstyrelserna att bli 

inbjudna. 

• Ordförandekonferens 2025 blir 15-16 november 

 

 

Utdrag från anteckningar 25manna-möte 16 januari: 

• Deltagande: StOF: Cecilia och Monica. 25manna föreningen: Johan Balck (ordförande) och 

Ola Kåberg (Kassör) 

• Kartutskrifter 

• Cecilia tar fram ett avtalsförslag för karttryck och nummerlappar hos BL-

Idrottsservice (StOF) fram till och med 2030 (samma tidsperiod som nuvarande 

StOF/25manna avtalet gäller). Information alternativ beslut tas på 25manna 

föreningens årsmöte. 

• Kvalitetssäkring 

• Johan och Ola anser att de flesta medlemsföreningarna vill att anvisningarna blir 

enklare och kortare, och att bara det som är unikt för 25manna beskrivs av 25manna i 

Handboken.  

• Vi landade inte i diskussionen hur man hanterar frågan ägarskap. Denna 

diskussion behöver nog tas ett varv till. 

• 25manna föreningen ser ett behov av "en materialförvaltare", någon som diskuterar 

långsiktiga avtal, etc. Johan och Ola tar fram ett förslag på beskrivning av en 

önskad tjänst för 25manna 

 

StOF Kanslirapport januari 2025 

 

Tävlingsverksamhet 
• Tävlingsledarträff 27 jan och banläggarträff 3 feb 
• Stockholm by Night – tre tävlingar genomförda, antalet anmälda i nivå med tidigare 

år (25 färre anmälda män, 10 fler anmälda kvinnor) 
• Arrangörsenkät till klubbarna pågår 
• Föreningsrådsmöte med O-Ringen genomfört samt träff med Kista SC 

Utskriftsservice 
• Certifiering planeras under våren, oklart huruvida det är maskin och/eller person 

som certifieras 

Mark 
• PM till Länsstyrelsens nya vägledning för tävlings-arrangemang i naturen inskickat 
• Lst påbörjar GIS-kartläggning av friluftsliv. Utredning pågår för att 

orienteringskartor ska ingå 
• Älgjaktsinventering på Södertörn planeras (StOF ska fakturera och betala ut medel 

från Södertörns Älgjaktsområde) 
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HittaUt 
• HittaUt Nationalstadsparken utgår pga brist på finansiering. I stället blir det ett 

Stockholms-projekt med tre delar (City, Järva och Solna). Hellas, Centrum, 
Sundbyberg och Solna arrangerar.  

Ungdom och U23 
• Vinterträffar den 19 jan med bra deltagande. Huvudtalaren på U23 dock sjuk med 

kort varsel.  
• Övriga vinterträffar genomförs 15/16 feb samt 16 mars (ej U23 i mars) 
• Planering för utvecklingsläger med färg 2025 pågår (Ågesta bokat) 
• Annons ute för ungdomsledare till utvecklingsläger (färg) 
• Planering för violettläger pågår (stugby i Åmål bokat) 
• Dokumentation för StOF:s sommarläger framtagen i första version 
• Ungdomsledarkonferens den 5 eller 19 feb 

Utbildning 
• Kursen i banläggning avslutad med två dagar på Biskops-Arnö, 11 deltagare  
• Sekretariatsutbildning den 5 och 15 feb, 16 anmälda 

Kansliet 
• Kartbidrag från Stockholms stad beviljat med 500 000 kr (givet att rapport för 

2024 inkommer). Skolgårdskartor ska hanteras i särskild ordning.  
• Årsmötesförberedelser pågår 

 


